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REPUBLIKA HRVATSKA 
MEĐIMURSKA ŽUPANIJA 

  

  OPĆINA SVETI JURAJ NA BREGU 

  Općinsko vijeće 

  Pleškovec 29 

 

KLASA:   023-06/14-01/03 

URBROJ: 2109/16-03-14-02 

Pleškovec, 03. srpnja 2014. 

 

 

ZAPISNIK SA 8. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA  

OPĆINE SVETI JURAJ NA BREGU 

održane u ćetvrtak  03. srpnja 2014. godine u 19:00 sati 

 

Sjednicu je sazvao Predsjednik Općinskog vijeća Sveti Juraj na Bregu Marijan Rodinger 

pozivom  KLASA: 023-06/14-01/03, URBROJ: 2109/16-03-14-01 od 23. lipnja 2014. godine. 

 

SJEDNICI SU NAZOČILII SLIJEDEĆI VIJEĆNICI: 

Marijan Rodinger, predsjednik, Anđelko Kovačić, potpredsjednik, Milan Zanjko, 

potpreedsjednik, Božidar Balog, Danica Begović, Antun Guterman, Vesna Krnjak, 

Dragutin Ladić, Miroslav Lisjak, bacc.admin.publ., Stjepan Perko, Stjepan Tomašić, 

Miroslav Turk, dipl.uč.  

 

SJEDNICI NISU NAZOĆILI: 

Željko Medved – ispričao se, Dragica Vugrinec, ing.građ. – ispričala se  i Vjeran Vrbanec, 

dipl.iur. – ispričao se.  

 

SJEDNICI SU JOŠ NAZOČILI: 

Anđelko Nagrajsalović, bacc.ing.comp., općinski načelnik, Damir Novak, zamjenik 

načelnika, Dragutin Barlek, vijećnik Županijske skupštine Međimurske županije, 

Karolina Karničnik, administrativni tajnik, Danijela Turk, referent i Stjepan Mesarić, 

predstavnik javnih medija. 

 

Predsjednik Općinskog vijeća Marijan Rodinger pozdravio je sve prisutne i započeo voditi 

sjednicu te predložio dnevni red iz saziva. 

 

D N E V N I    R E D 

01.  Utvrđivanje kvoruma, 

 

02.  Aktualni sat (pitanja, primjedbe, prijedlozi…), 

 

03. Usvajanje zapisnika sa 06. sjednice Općinskog vijeća Općine Sveti Juraj na    

 Bregu, 

- predlagatelj je općinski načelnik 
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- predstavnik predlagatelja zadužen za davanje obrazloženja je Anđelko 

Nagrajsalović, načelnik Općine Sveti Juraj na Bregu 

 

04. Prijedlog Odluke o koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika 

Općine Sveti Juraj na Bregu, 

- predlagatelj je općinski načelnik 

- predstavnik predlagatelja zadužen za davanje obrazloženja je Anđelko 

Nagrajsalović, načelnik Općine Sveti Juraj na Bregu 

 

05. Prijedlog Zaključka o prihvaćanju Izvješća o provedenim aktivnostima u 

vrijeme predžetvene i žetvene sezone dobrovoljnih vatrogasnih društva s 

područja Općine Sveti Juraj na Bregu za 2013. godinu, 

- predlagatelj je općinski načelnik 

- predstavnik predlagatelja zadužen za davanje obrazloženja je Anđelko 

Nagrajsalović, načelnik Općine Sveti Juraj na Bregu 

 

06. Prijedlog godišnjeg provedbenog plana unapređenja zaštite od požara na 

području Općine Sveti Juraj na Bregu za 2014. godinu i 

- predlagatelj je općinski načelnik 

- predstavnik predlagatelja zadužen za davanje obrazloženja je Anđelko 

Nagrajsalović, načelnik Općine Sveti Juraj na Bregu 

 

07. Informacija o radovima na dogradnji Osnovne škole Ivan Goran Kovačić i 

izgradnji školske sportske dvorane u Pleškovcu i informacija o radovima na 

aglomeraciji Čakovec 

- izvjestitelj je općinski načelnik. 

 

DOPUNA DNEVNOG REDA: 

  

08, Prijedlog Odluke o kupnji zemljišta u Zasadbregu  

- predlagatelj je općinski načelnik 

- predstavnik predlagatelja zadužen za davanje obrazloženja je Anđelko 

Nagrajsalović, načelnik Općine Sveti Juraj na Bregu 

 

 

O točkama 04., 05., 06. i 8. dnevnog reda i svim materijalima pripremljenim za sjednicu 

prethodnu raspravu proveli su načelnik i zamjenik načelnika. 

 

TOČKA 1. 

UTVRĐIVANJE KVORUMA  

 

Marijan Rodinger, predsjednik Općinskog vijeća - konstatirao je da je na sjednici nazočno 

12 vijećnika, te je utvrdio postojanje kvoruma, a time i pravovaljanost svih donesenih odluka.  

 

TOČKA 2. 

AKTUALNI SAT 

 

Anđelko Kovačić, vijećnik – da li će krenuti javni radovi odnosno da li načelnik ima kakvu 

informaciju? Kuća u Zasadbregu je svakim danom sve opasnija a nedugo se u susjedstvo 

doselila mlada obitelj s djecom te postoji opasnost da se nešto ne dogodi jer su prozori polupani 

pa se u nju može uči bez obzira što je zaključana. 
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Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – budući da resorno ministarstvo mijenja uvjete 

kod zapošljavanja u javnom radu, tako da je došlo do promjene te sad jedinice lokalne 

samouprave moraju sufinancirati rad sa 50% od ukupnog troška, ujedno se to odnosi i na 

invalidne osobe. Zahtjev je predan za šest osoba od toga su tri osobe koje imaju status invalida 

ali mogu raditi, a jedan je odustao tako da ih ostaje pet po zahtjevu. Čeka se odobrenje od 

Hrvatskog zavoda za zapošljavanje.  

Raditi će osobe korisnici socijalne pomoći od Centra za socijalnu skrb u programu društveno 

korisnog rada koje imaju obvezu odraditi određen broj sati mjesečno (od 30 do 90 sati) kako ne 

bi izgubile socijalnu pomoć, a da su radno sposobne. 

Kuća je zaključana ali ako je opasna može se napraviti projekt rušenja i porušiti je. Išlo bi se u 

prodaju ali Općinski sud još uvijek nije dostavio Rješenje o vlasništvu. Kad se nekretnina 

proda, novom vlasniku će se dati projekt rušenja tako da ga on može koristiti ako će graditi na 

toj parceli. 

 

Vesna Krnjak, vijećnica – bilo je pokupljeno kod 15 do 20 kućanstva selektivni otpad a ostalo 

nije bilo pokupljeno, odnosno kante su vani stajale više od sedam dana dok bi je mještani stalno 

telefonski zvali i pitali zašto otpad nije pokupljen? Kontaktirala je koncesionara gdje je dobila 

odgovor da za 15-tak kućanstva oni neće dolaziti. Pokušala mu je objasniti da nije ostalo 15 

kućanstava nego da su samo kod 15 kućanstava pokupili otpad. Više puta se događa ista stvar.  

Može li ih se upozoriti da na taj način ne rade. 

Ogradu koju je postavljala tvrtka Bat d.o.o. oko Društvenog doma u Okruglom Vrhu svi su 

stupovi sprhnjeli odnosno truli su kod betona, čak se jedan stup nagnuo te si jedan mještanin na 

automobilu slomio retrovizor.  

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – iz Lopatinca su isto zvali da im otpad nije 

pokupljen ali su shvatili da su krivu kantu stavili i naravno da im nisu pokupili otpad. Poznati 

mu je problem iz Okruglog Vrha, to im je zadnje na ruti i dogodi im se da im je kamion pun i 

dogovoreno je bilo da će u utorak pokupiti što im je ostalo. Najbolje je da se drže rasporeda te 

će se upozoriti da pripaze. 

 

Stjepan Perko, vijećnik – koji projekti su kandidirani jer su oni samo pobrojani a zanimalo ga 

je da li smo se ove godine kandidirali s kojim projektom ili ćemo se odnosno da li postoji 

mogućnost da uopće dobijemo kakva sredstva iz fondova? Drugo pitanje je vezano uz uplatnice 

komunalne naknade koje su dostavljene ovih dana te ljudi pitaju o povećanju visine naknade za 

komunalnu naknadu odnosno zašto je povećana a da nisu dostavljena nova rješenja? 

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – komunalna naknada - nema nikakvog povećanja. 

Koeficijent koji je bio prije postavljen kod obračuna, bio je pogrešan odnosno nije bio izračunat 

kako treba, odnosno kad je bio upisan unutra. Vrlo je malo povećanje od kunu, dvije, pet, deset 

zapravo to nije povećanje već usklađenje s koeficijentom koji je bio obračunati prije.  

Što se tiče planiranih projekata dobili su dokument na kojem su ispisani svi projekti koji su u 

postupku. Tako je projekt Dom mladeži Ministarstvo regionalnog razvoja, Društveni dom u 

Frkanovcu kandidiran na Ministarstvo regionalnog razvoja, Društveni dom u Vučetincu će se 

kandirati preko Vatrogasne zajednice MŽ, Društveni dom u Brezju isto je bio kandidiran na 

Ministarstvo regionalnog razvoja, ova tri koja su bila na Ministarstvu regionalnog razvoja 

nažalost niti jedan nije prošao. Ostali projekti koji su bili kandidirani na Ministarstvu kulture 

jedino je prešao Društveni dom u Frkanovcu u iznosu od 150.000,00 za dogradnju istog. 

Ove smo godine na završetku dogradnje škole i izgradnje sportske dvorane u Pleškovcu gdje se 

dobilo sufinaniranje od 60% od ukupne investicije. Kanalizacija Mali Mihaljevec, Zasadbreg, 

aglomeracija 1., 2. i 3. faza. Projekt Poduzetničke zone na Ministarstvu gospodarstva i 

stambena zona koja se nadovezuje na Poduzetničku zonu. Ima tu i niz nerazvrstanih cesta i 

pješačko biciklistička staza, autobusnih stajališta koja se mogu prijaviti. Još bude natječaja ove 

godine. Mjera 7 na koju se bude probalo čim više toga prijaviti.  
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Ne može se ništa prijavljivati na EU fondove dok nije čisto vlasništvo i sve ishođene dozvole 

za gradnju. Što je vrlo bitno da treba najprije izgraditi i investirati cijeli projekt i onda 

potraživati od resornog ministarstva. 

 

Danica Begović, vijećnica – usred naselja se nalaze zapuštena zemljišta i imanja koja se ne 

čiste odnosno ne održavaju se i ima visokog raslinja gdje su unutra zmije i ima i ambrozije i da 

li se može nešto poduzeti. Rekonstrukcija nisko naponske mreže kod Meglića u Pleškovcu kad 

je moguće da se ona izvede? 

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – zapuštena zemljišta se mogu riješiti ako je 

vlasnik poznat odnosno ako se može s njim stupiti u kontakt. Problem nastaje ako je vlasnik 

negdje u inozemstvu ili ih ima jako puno te se oglušuju i međusobno prepucavaju zašto se samo 

jednome pošalje obavijest (koji je po katastru vlasnik) a ne i drugima. Neki reagiraju i to 

počiste a nekih 20% ne učine traženo. Problem je ako se krene u čišćenje zapuštenih parcela sa 

sredstvima iz proračuna onda bude nastala zbrka te će svi htjeti da se čisti svima i dovest ćemo 

se u situaciju da nitko više neće htjeti čistiti svoje imanje.  

Rekonstrukcija kod Meglića je nastao problem kad se počela dograđivati škola. Prekinuti je 

kabel i sad radove izvršava Kabel Mont koji će otprilike za tjedan dana završiti te tako riješiti i 

taj problem.  

 

Antun Guterman, vijećnik – renoviranje Društvenog doma u Dragoslavcu je stalo još 

prethodne godine i sve je raskopano, nema podloga  i kad će se to napraviti? Dogovoreno je da 

se Udruzi umirovljenika postavi nosač za kuglanu koji se čeka cca godinu dana? 

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – s predsjednikom MO-a je dogovoreno da se 

maknu stari podovi i da se dogovori dobava betona odnosno potrebnog materijala i može se 

napraviti što je potrebno.  

Podloga za kuglanu je bila postavljena sa kulir pločama a treba postaviti nosač za koji se 

dogovorio da se napravi i sad će ih podsjetiti da to naprave.  

 

Božidar Balog, vijećnik -  imao je saznaje da župan govori o sufinanciranju udžbenika za 

učenike osnovnih škola i da li će i općina sufinancirati dio odnosno da li to može općina 

financijski podnijeti, te bi se na taj način roditeljima pomoglo s obzirom na stanje koje je 

prisutno. Udruga dragovoljaca Domovinskog rata su imali potrebu za kombi vozilo za pratnju 

našeg mještana Marija Horvata na hodočašću u Lurd biciklom, koje se na kraju trebalo posuditi 

od teniskog kluba F.Punčec. Zašto nije moglo biti posuđeno vozilo od Vatrogasnih društava 

koje Općina Sveti Juraj financira.  

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – od 1. do 8. razreda Međimurska županija ima 

7526 učenika plus 2224 učenika je u Gradu Čakovcu te bi ukupni trošak za sve udžbenike bio 

oko 9.600.000,00 kuna i to je jako veliki iznos. Prijedlog je župana da se sufinancira sa 200,00 

kuna i to 100,00 kuna županija i 100,00 općina. Cijene udžbenika se kreću od 300,00 kuna za 

niže razrede a za više razrede oko 700,00 kuna do 1.000,00 kuna. Kriterij od 200,00 kuna je 

najjednostavnije ali ne i najrealnije jer nije jednako prema prihodima roditelja, jer netko može 

imati velika primanja a netko ga gotovo i nema a mora svoje dijete školovati. Općina Sveti 

Juraj na Bregu će također sufinancirati udžbenike učenicima osnovne škole ali po kojim 

kriterijima još će se dogovoriti i vidjeti kakav će biti konačni prijedlog župana. 

Kombi vozilo za pratnju se pokušalo nabaviti u Općini Sveti Juraj na Bregu s obzirom da je 

Mario Horvat iz naše općine, ali je sama organizacija na nivou županije. Vozila koja su 

pribavljena za vatrogasce uvijek moraju biti spremna u slučaju intervencije prema potrebi. U 

županiji postoje društva koja imaju po dva tri vozila i nisu htjeli dati. Budući da se klub 

F.Punčec financira iz proračuna županije, grada te su oni dali vozilo koje je bilo sposobno 

pratiti tj. put u Lurdes. 
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Stjepan Tomašić, vijećnik – potrebno je postaviti prometna ogledala kako bi se lakše uključilo 

u promet glavnom cestom, konkretno priključak u promet iz Partizanske ulice, Lopatinec. 

Doduše postoji neko ogledalo ali nema svrhu te je jako opasno. Da li se on može zamijeniti da 

se ne bi što dogodilo. 

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – ako već postoji nije ga problem zamijeniti. Bude 

se pogledalo i zamijenilo. Dosad su pribavljena nova prometna ogledala koja će se postaviti. 

 

Miroslav Turk, vijećnik – da li će Općina Sveti Juraj na Bregu raspisati natječaj za energetsku 

učinkovitost?  

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – zasad jedini je raspisao natječaj grad Čakovec, 

Općina Nedelišće sad rješava dokumentaciju tako da smo s njima u kontaktu budući da su oni 

malo bolje ekipirani (ima ih više) nego mi te će nam proslijediti dokumentaciju koju će 

pripremiti. Mi ćemo na isti način raspisati natječaj, to znači da budemo raspisali natječaj i ne 

samo za fasade nego i za stolariju. Ove godine svakako mora biti raspisan. 

 

Milan Zanjko, vijećnik – jedna je osoba zainteresirana za građevinsko zemljište u Zasadbregu 

za izgradnju Doma za starije i nemoćne ili negdje u okolici 

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – bude provjerio gdje se može graditi prema 

Prostornom planu Općine Sveti Juraj na Bregu s obzirom da su pripremljene Izmjene i dopune 

istog, vjeruje da postoji prostora gdje bi se moglo graditi. 

 

         TOČKA 3. 

USVAJANJE ZAPISNIKA SA 6. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA  

OPĆINE SVETI JURAJ NA BREGU 

 

Po istome nije bilo nikakvih prijedloga, ni primjedbi te je donijeta 
 

ODLUKA: Sa 12 glasova „za“, prihvaćen je zapisnik sa 6. sjednice Općinskog vijeća 

                    Općine Sveti Juraj na Bregu 

 

TOČKA 4. 

PRIJEDLOG ODLUKE O KOOFICIJENTIMA ZA OBRAČUN PLAĆE 

SLUŽBENIKA I NAMJEŠTENIKA OPĆINE SVETI JURAJ NA BREGU 

 

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – Koeficijenti koje smo donosili odlukom zadnje 

bilo je 30. rujna 2010. godine u knjigovodstvu su nas upozorili da napravimo uključivanje staža 

i da bude u plaći prikazani. Sve u svemu nema povećanja plaće a niti smanjenja plaće, bruto 

iznos plaće ostaje isti. Ovom Odlukom određuju se koeficijenti za obračun plaće službenika i 

namještenika u Jedinstvenom upravnom odjelu Općine Sveti Juraj na Bregu. 

Određuju se koeficijenti za obračun plaće za rad:  

01. Radna mjesta službenika 

01.-1. Referent -         1,60 

01.-2. Referent - administrativni tajnik       1,50 

01.-3.Referent - komunalni redar       1,37 

02. Radna mjesta namještenika 

02.-1. Pomoćni radnik – komunalni radnik  1,03 

02.-2. Spremač         1,00 

 

Milan Zanjko, vijećnik – predložio je da se napravi sistematizacija radnih mjesta kako bi se 

znalo da spremačica mora uređivati cvijetnjak, prati prozore na mrtvačnici jer ima puno 

prigovora na rješavanje odnosno primanje stranaka.   
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Spremačica počne neke stvari rješavati na hodniku prije nego dođe stranka do službenica koje 

bi riješile stranku odnosno dale joj traženi odgovor. Ako nema dovoljno prostorija za čistiti 

treba joj naći da ima. Kako može spremačica uzeti uplatnicu stranki i objašnjavati joj na koji je 

način došlo do razlike u odnosu na prethodnu godinu, zašto se komunalna naknada uvećala. 

Dobro se zna koji su poslovi spremačice a koji službenika. Grobar mora doći s groblja da 

pokosi oko općine, dječje igralište i staro groblje koji ima ionako već dovoljno posla na samom 

groblju što bi mogla napraviti spremačica. 

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – možemo napraviti opis i sistematizaciju radnih 

mjesta službenika i namještenika. Spremačica nije samo tu da čisti već je pomogla oko 

kuvertiranja komunalne naknade s obzirom da su djevojke koje su bile na stručnom 

usavršavanju otišle. Spremačica je pomogla. Nitko nikoga ne prijeći da dođe do načelnika ili 

službenica. Bude se napravila ta sistematizacija radnih mjesta i opis poslova koje trebaju 

obavljati. Nema javnih radova te je problem oko košnje. 

 

Karolina Karničnik, službenica – nije vijećnik ali je tražila od predsjednika vijeća ako se 

može uključiti u raspravu za što je dobila odobrenje. Točno je da   se temeljem članka 10- 

stavak 1. Zakona o plaćama u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi („Narodne 

novine“, broj 28/10) uređuju plaće službenika a isto tako donesena je Uredba o klasifikaciji 

radnih mjesta u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi  („Narodne novine“, broj 74/10) 

koja se ne primjenjuje u Odluci koja je dostavljena vijećnicima kao prijedlog, odnosno kako bi 

trebalo biti. Tako prema toj uredbi postoje kategorije radnih mjesta, potkategorije i razine 

potkategorija radnih mjesta.  

Službenici sa SSS spadaju u III. Kategoriju i ako su referenti kao što je navedeno u odluci to je 

potkategorija i razina potkategorije radnog mjesta koja je navedena za administrativnog tajnika 

i komunalnog redara te ju je zanimalo zašto pod točkom 01.-1. Referent nije navedena razina 

potkategorije radnog mjesta odnosno što označava taj referent (za što je referent, može se znati 

naziv radnog mjesta). S obzirom da su radna mjesta iste kategorije, iste potkategorije i rade isto 

i ne nešto posebno raspodijeljene poslove, već prema potrebama odnosno prema odredbama 

načelnika. Podjednako donose Rješenja podjednako odrađuju poslove koje je potrebno 

napraviti, odnosno vijećnici dobro znaju tko što radi. Mišljenja je da je nepravedno prema njoj 

da joj je smanjeni koeficijent za isti posao te bi željela da je se jednako rangirana i da ima isti 

koeficijent a ne da se nešto namješta samo u nečiju korist ili interes. Još je jedanput  

napomenula da se u Odluci samo opoziva na Zakon a postoji Uredba o klasifikaciji radnih 

mjesta u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi  („Narodne novine“, broj 74/10) koja 

isključivo propisuje koeficijente a nije ni spomenuta u Odluci.  

Zašto nije samo navedeni referent i isti koeficijent ako je tako u redu, a ne da se za 

administrativnog tajnika i komunalnog redara navodi razina radnog mjesta a za drugu 

službenicu se ne navodi naziv radnog mjesta već samo referent.  

Tko onda spada pod taj referent? Kakav referent? Za što referent?  

Znači minuli rad je kod nekoga 3 godine kod nekoga je 5 godina a kod nekoga 20 godina. 

Postotak minulog rada je od administrativne tajnice 9,5% a tzv. Referentice 2 ili 3% , što to 

znači? Minuli rad kod administrativne tajnice je za prethodne godine staža u startu oduzet i od 

sada će se to uvećanje za minuli rad rasti. Dosad 5, 6 godina nije bio uvršten u plaću (nije se 

obračunavalo kod plaće  6 godina sukladno Rješenju o rasporedu) i nije bilo sluha, za što je bilo 

postavljeno pitanje nekoliko puta i samim time da se plaće isplaćuju sukladno Rješenju o 

rasporedu za minuli rad na godine radnog staža. Službenici imaju pravo na uvećanje plaće od 

0,5% na minuli rad na godine radnog staža. Nije jednako da je netko star 45 godina ili 39 

godina, i da će od sad sa 39 godina starosti ostvarivati 0,5% uvećanja na plaću za minuli rad  i 

samim time 5, 6 godina duže od starosti administrativne tajnice. Znači kad budu iste godine 

starosti druga službenica će već 6 godina ostvarivati uvećanje 0,5% za minuli rad .  



7 
 

Nema ništa protiv niti jednog zaposlenog već govori o svojem statusu i o svojim poslovima te 

treba vidjeti  tko kakve poslove radi i da li su poslovi komunalnog redara jednakog opsega da 

bi koeficijent bio isti i plaća veća tisuću kuna a da ima minuli rad to je njegovo pravo.  

Dosad uvećanja za minuli rad od 0,5% na godine staža nije bilo. 

Osnovica za plaću i koeficijenti se nisu donosili prije jer je Zakon o plaćama u lokalnoj i 

područnoj (regionalnoj) samoupravi („Narodne novine“, broj 28/10) i Uredba o klasifikaciji 

radnih mjesta u lokalnoj i područnoj (regionalnoj) samoupravi  („Narodne novine“, broj 74/10) 

doneseno 2010. godine te se samim time nije moglo nešto prije regulirati (u prethodnom 

mandatu načelnika) nego je donesen Zakon i Uredba, a bilo je traženo da se uskladi s istim.  

Donesen je novi Zakon s kojim je trebalo uskladiti Pravilnik o unutarnjem redu u 2009. godini 

a nakon toga i rješenja o rasporedu, rješenja o plaći (osnovica i koeficijenti). 

Tražila je da se navede o kojem se referentu radi pod točkom 1.-1. Referent.  

Još jednom napominje zašto postoji razlika u koeficijentima a radi se isti posao i potrebna je 

ista školska sprema - SSS i zašto se uvećanje za minuli rad ne poštuje u postocima nego se 

namještaju koeficijenti i bruto  te se samim time službenice stavljaju u isti položaj sa 3% i 9,5% 

(uvećanja za minuli rad na godine radnog staža). Jednostavno nema razlike na godine staža. Što 

nije realno i to uvećanje neće postojati, nego će imati jednako. Sve u svemu nije ni bitna ni 

plaća nego razlika koja se stvara između službenica.  

Službenice su u istoj kategoriji odnosno podkategoriji, razini. Postavila je pitanje zašto je došlo 

do namještanja koeficijenata i bruto plaće i da nije fer da nisu isti koeficijenti za ista radna 

mjesta? Poslovi nisu raspodijeljeni već se radi kako predmeti dolaze tako se prema 

mogućnostima službenica i rješavaju. Primjera radi i u drugim općinama službenice imaju 

jednake koeficijente složenosti posla. Ako je odluka postojala i prihvatilo ju je Općinsko vijeće 

Općine Sveti Juraj na Bregu, zašto se išlo u promjenu koeficijenata ako nema promjene plaće?  

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – osvrnuo se na Uredbu i ustvrdio da je to uredba o 

državnim službenicima i da je navedeno referent i da se mogla navesti razina radnog mjesta ali 

se nije navela.  

„ U čemu je stvar zašto postoji razlika. 1,5 i 1,6 administrativna tajnica ima više staža od tzv. 

referentice, znači od prije nego sam ja bio načelnik plaće su bile od službenica otprilike na 

istom nivou, znači uključivanjem staža unutra došli smo do toga da bude došlo do razlike plaće. 

Budući da smo rekli da ne budemo povećavali plaću onda smo to složili da bruto bude kako je 

bio prije, samo je u tome stvar, znači ne idemo u povećanje plaće. Jedina je mogućnost ako 

hoćete tako da stavimo da je isto onda moram smanjiti službenici plaću u tom dijelu da bi imale 

i jedna i druga jednaki koeficijent. Neto iznos koji je bio i prije isti je i sad bruto je isti i prije i 

sad. Razlika nastaje u tim koeficijentima jer tzv. referent ima uvećanje na staž 3% a 

administrativna tajnica ima 9,5%.“  

I ne radi se samo o administrativnoj tajnici nego i komunalnom redaru koji je prije bolovanja 

imao minimalnu plaću i vratio se s bolovanja i rekao je da bi želio imati plaću na nivou 

službenica što se vidi i u izvješću. Komunalni redar ima koeficijent 1,37 i ima 20 godina 

radnog staža u ovoj općini ne staža kao automehaničar, njemu ostaje ista plaća. Sve tri plaće su 

u bruto iznosu iste. Ne rješava pojedinačno za nikoga već za sve službenike i namještenike, ako 

bi se svi koeficijenti izjednačili onda bi komunalni redar imao tisuću kuna višu plaću. Nadalje 

će se plaća uvećavati za taj 0,5% na bruto plaću.  

„Zašto se nije nikad prije napravilo dok se  zapošljavalo jednostavno se reklo imaš plaća toliko. 

Radile su se gluposti da je to tako napravljeno opće se ne bi trebao petljati oko toga“. Ne bude 

se povećavala plaća samo je stvar u tome ostaje se na istim iznosima a ako izjednačim 

koeficijente znači da nekome mogu smanjiti plaću.   

Miroslav Turk, vijećnik – ako netko ode u mirovinu ili da otkaz i dođe netko novi da li će se 

plaća obračunavati sukladno ovoj Odluci o koeficijentima.  

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – naravno da će se obračunavati prema odluci tako 

dugo dok nije stavljena van snage odnosno dok se ne promjeni koeficijent. Službeno će tražiti 
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da li postoji potkategorija referent odnosno razina radnog mjesta (naziv radnog mjesta) ako 

postoji razina onda budemo ga nazvali: „referent za astronomiju“.  

Stjepan Perko, vijećnik – mišljenja je da se ovo nije trebalo rješavati na vijeću nego se to 

trebalo riješiti međusobno prije tko se ne slaže, međutim poslodavac je donio prijedlog takve 

odluke koja je data vijeću na usvajanje.  

Nakon razmatranja Općinskog vijeća, donijeta je  

 

ODLUKA: Sa 8 glasova „za“ i 4 glasa „suzdržana“ prihvaćen je Prijedlog Odluke 

                    koeficijentima za obračun plaće službenika i namještenika Općine Sveti Juraj   

                    na Bregu, te će se ista objaviti u „Službenom glasniku Međimurske županije“. 

 

TOČKA 5. 

PRIJEDLOG ZAKLJUČKA O PRIHVAĆANJU IZVJEŠĆA O PROVEDENIM 

AKTIVNOSTIMA U VRIJEME PREDŽETVENE I ŽETVENE SEZONE 

DOBROVOLJNIH VATROGASNIH DRUŠTVA S PODRUČJA  

OPĆINE SVETI JURAJ NA BREGU ZA 2013. GODINU 

 

Damir Novak, zamjenik općinskog načelnika – ovim Zaključkom prihvaća se Izvješće o 

provedenim aktivnostima u vrijeme predžetvene i žetvene sezone za: DVD Brezje, DVD 

Lopatinec, DVD  Mali Mihaljevec, DVD Vučetinec i DVD Zasadbreg za 2013.  

Aktivnosti koje su se odvijale u vrijeme predžetvene i žetvene sezone DVD-ova u koje su bili 

uključeni svi DVD-ovi s područja Općine Sveti juraj na Bregu dala su svoja izvješća za 2013. 

godinu i iz kojih se može jasno vidjeti kakve su aktivnosti provodili. Ophodnje su bile u cijelo 

vrijeme sezone i budno se pratilo što se odvija na području Općine Sveti Juraj na Bregu u 

vrijeme predžetvene i žetvene sezone u 2013. godini. 

Nakon razmatranja Općinskog vijeća, donijeta je  

 

ODLUKA: Sa 12 glasova „za“, prihvaćen je Prijedlog Zaključka o prihvaćanju izvješća  

                    provedenim aktivnostima u vrijeme predžetvene i žetvene sezone 

                    dobrovoljnih vatrogasnih društva s područja Općine Sveti Juraj na Bregu za  

                    2013. godinu, te će se isti objaviti u „Službenom glasniku Međimurske županije“. 

 

TOČKA 6. 

PRIJEDLOG GODIŠNJEG PROVRFBENOG PLANA UNAPREĐENJA ZAŠTITE OD 

POŽARA NA PODRUČJU OPĆINE SVETI JURAJ NA BREGU ZA 2014. GODINU 

 

Damir Novak, zamjenik općinskog načelnika – Općinsko vijeće Općine Sveti Juraj na Bregu 

donijelo je Procjenu ugroženosti od požara  koja je temelj, sukladno članku 13. stavak 4. 

Zakona, za donošenje godišnjeg provedbenog plana za unapređenje zaštite od požara za 

područje Općine Sveti Juraj na Bregu za 2014. godinu. 

U cilju unapređenja zaštite od požara na području Općine Sveti Juraj na Bregu Općinsko vijeće 

Općine Sveti Juraj na Bregu donosi Provedbeni plan unapređenja zaštite od požara za područje 

Općine Sveti Juraj na Bregu za 2014. godinu (u daljnjem tekstu: Provedbeni plan). 

U cilju unapređenja zaštite od požara na području Općine Sveti Juraj na Bregu potrebno je u 

2014. godini provesti slijedeće organizacijske, tehničke i urbanističke mjere: 

1.1. Vatrogasne postrojbe 

a) Sukladno izračunu o potrebnom broju vatrogasaca iz Procjene ugroženosti od požara 

osigurati potreban broj operativnih vatrogasaca. Za obavljanje aktivne vatrogasne 

djelatnosti najmanje 50 dobrovoljnih vatrogasaca mora imati tjelesnu i duševnu 

sposobnost. 
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Izvršitelj zadatka: DVD Brezje, DVD Lopatinec, DVD Mali Mihaljevec, DVD 

Vučetinec, DVD Zasadbreg 

b) Tijekom razdoblja povećane opasnosti od izbijanja požara (ljetni period) potrebno je 

osigurati stalno vatrogasno dežurstvo. 

Izvršitelj zadatka: DVD Brezje, DVD Lopatinec, DVD Mali Mihaljevec, DVD 

Vučetinec, DVD Zasadbreg 

1.2. Normativni ustroj zaštite od požara 

a) Uskladiti Plan zaštite od požara Općine Sveti Juraj na Bregu. 

Izvršitelj zadatka: Općina Sveti Juraj na Bregu 

b) Uskladiti Plan motrenja, čuvanja i ophodnje otvorenog prostora. 

Izvršitelj zadatka: Općina Sveti Juraj na Bregu 

2. Tehničke mjere 

2.1.  

Vatrogasna oprema i tehnika 

Sukladno Procjeni zaštite od požara potrebno je u 2014. godini nabaviti, u skladu s 

objektivnim fiskalnim mogućnostima, komplet osobne zaštitne opreme za vatrogasce 

kako bi se postigla minimalna opremljenost za 50 dobrovoljnih vatrogasaca. 

Prvenstveno treba osigurati komplete za šumske požare; vatrogasne čizme, vatrogasne 

kombinezone, vatrogasne opasače te kacige za šumske požare.  

           Izvršitelj zadatka: DVD Brezje, DVD Lopatinec, DVD Mali Mihaljevec, DVD  

     Vučetinec, DVD Zasadbreg 

3. Urbanističke mjere 

3.1.  

U postupku donošenja prostorno-planske dokumentacije (prvenstveno provedbene) 

ovisno o razini prostornih planova obavezno je primijeniti mjere zaštite od požara 

sukladno važećim propisima. 

Izvršitelj zadatka: Općina Sveti Juraj na Bregu 

3.2.  

U naseljima sustavno poduzimati potrebne mjere kako bi prometnice i javne površine 

bile uvijek prohodne u svrhu nesmetane intervencije. U većim kompleksima pravnih 

osoba potrebno je osigurati stalnu prohodnost vatrogasnih pristupa i putova evakuacije. 

Izvršitelj zadatka: Općina Sveti Juraj na Bregu  

       a) 

Organizacijske i administrativne mjere zaštite od požara Sukladno važećim 

propisima koji reguliraju zaštitu od požara na otvorenom prostoru, nužno je urediti 

okvire ponašanja na otvorenom prostoru, posebice u vrijeme povećane opasnosti od 

požara. 

Izvršitelj zadatka: Općina Sveti Juraj na Bregu 

       b)  

   Gusterne i ostale prirodne pričuve vode koje se mogu koristiti za gašenje požara na 

   otvorenom prostoru moraju se redovito čistiti, a prilazni putovi za vatrogasna vozila 

   održavati prohodnima. 

Izvršitelj zadatka: Općina Sveti Juraj na Bregu, fizičke i pravne osobe koji su vlasnici 

zemljišta na kojem se nalaze pričuve vode za gašenje 

      c) 
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Obvezan je nadzor i skrb nad županijskim i lokalnim cestama te zemljišnim pojasom uz 

cestu. Zemljišni pojas uz ceste mora biti čist i pregledan kako zbog sigurnosti prometa 

tako i zbog sprečavanja nastajanja i širenja požara po njemu. Stoga je obavezno čišćenje 

zemljišnog pojasa uz ceste od lakozapaljivih tvari, odnosno onih tvari koje bi mogle 

izazvati požar ili omogućiti odnosno olakšati njegovo širenje. 

Izvršitelj zadatka: Hrvatske ceste, Županijska uprava za ceste Međimurske županije, 

Općina Sveti Juraj na Bregu 

Nakon razmatranja Općinskog vijeća, donijeta je  

 

ODLUKA: Sa 12 glasova „za“, prihvaćen je Prijedlog godišnjeg provedbenog plana  

                    unapređenja zaštite od požara na području Općine Sveti Juraj na Bregu za  

                    2014. godinu, te će se isti objaviti u „Službenom glasniku Međimurske županije“. 

 

TOČKA 7. 

INFORMACIJA O RADOVIMA NA DOGRADNJI OSNOVNE ŠKOLE  

IVANA GORANA KOVAČIĆ I IZGRADNJI ŠKOLSKE SPORTSKE DVORANE U 

PLEŠKOVCU I INFORMACIJA O RADOVIMA NA AGLOMERACIJI ČAKOVEC 

 

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – radovi na dogradnji škole i izgradnji sportske 

dvorane privode se kraju. U toku sedmog mjeseca radovi bi trebali završiti. Uspjela se pribaviti 

atestna dokumentacija za ono što je odrađivala tvrtka Fenix d.o.o.. Najteže je bilo pribaviti za  

betonsku konstrukciju što je izrađivača tvrtka Zagorje tehnobeton d.o.o.. Dogovoreno je sa 

resornim Ministarstvom da se ta dokumentacija od kupi i to je na taj način riješeno. Vidi se da 

je fasada napravljena i na krovište su položene osb ploče 18 mm i gore je stavljena sika folija 

čime je osigurana vodonepropusnost. Riješen je problem ulaska vode kroz hidroizolaciju a 

ponajviše je to bio problem zbog neuređenog okoliša. Krovište je propuštalo zato jer ima tri 

segmente sa spojevima i na tim spojevima je jednostavno propuštalo vodu. Po novom 

troškovniku je bilo da se krov baci dolje i stavi novi i opet je pitanje da li bi bilo dobro. Tako se 

odlučilo da se napravi rađe na ovaj način i ujedno je to sad termoizolacija. Postavlja se 

konstrukcija za sportski pod visine 17 cm jer je podno grijanje koji bi u roku tjedan dana trebao 

biti postavljen. Vani se postavljaju rubnici i pripremaju se podloge za asfaltiranje što radi tvrtka 

Pavlic-asfalt-beton d.o.o. što bi trebalo u tih mjesec dana biti gotovo. Brid extra d.o.o. je počeo 

dovoziti opremu i dovesti će i sportsku opremu – Elan. Radi se pročelje što je bilo van projekta. 

Oko dvorane bude protupožarni put kojim će se spustiti školski bus ispod dvorane i okrenuti će 

se i pokupiti će djecu kod škole. Sama dogradnja škole je manje više gotova i sad se radi na 

dovršenju dvorane i uređenju okoliša. Vanjska igrališta idu sva nova. Za početak školske 

godine mora biti sve spremno sa svom potrebnom dokumentacijom.  

Marijan Rodinger, predsjednik Općinskog vijeća – dodao je kako bilo jako teško dogovoriti 

sa ŽUC-om da postavi rešetke na spoju sa županijskom cestom i cestom do škole. Dogovoreno 

je da se svlačionice i popratne prostorije za vanjsko korištenje odvoje od korištenja djece 

odnosno škole. 

Kanalizacija ide. Od Međimurskih voda zatraženo da se napravi izvedbeni projekt i odredi se 

pozicija prepumpne stanice jer budu se tu spajali škola, ambulanta, župni dvor i općina tako da 

se neće ništa prekopavati naknadno. 

Postojeća škola ima 1800 m
2 

a dogradnja ima isto 1800 m
2 

 tu su isto četiri etaže ali je puno 

niže kao da su dva podruma. Nivo dvorane je niže od podruma škole. U novom dijelu su četiri 

učionice a ostalo su kabineti, sanitarije, lift i druge potrebne prostorije.  

 

  

TOČKA 8. 
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PRIJEDLOG ODLUKE O KUPNJI ZEMLJIŠTA U ZASADBREGU 

 

Anđelko Nagrajsalović, općinski načelnik – Općina Sveti Juraj na Bregu želi kupiti od  Juršić 

Laure, Zasadbreg 33/a, 40311 Lopatinec i Hren Stjepana, Zasadbreg 138, 40311 Lopatinec, sve 

suvlasničke dijelove na kat.čest.br. 2679/2 površine 219 m
2 

i 2680/1 k.o. Zasadbreg površine 

435 m
2
 te kupuje od Habijan Stanislava, Zasadbreg, 40311 Lopatinec sve suvlasničke dijelove 

na kat.čest.br. 2673, k.o. Zasadbreg, površine 1.027 m
2
. Ukupna površina nekretnina iznosi 

1.681 m
2
. 

Cijena nekretnine ukupno iznosi  5.000,00 € u kunskoj protuvrijednosti prema srednjem tečaju 

€ kod Hrvatske narodne banke. Cijena nekretnine po m
2 

iznosi 2.97 €. 

Nakon razmatranja Općinskog vijeća, donijeta je 

ODLUKA: Sa 12 glasova „za“, prihvaćen je prijedlog Odluke o kupnji zemljišta u  

                    Zasadbregu, te će se isti objaviti u „Službenom glasniku Međimurske županije“. 

 

Dovršeno: 21:00 sati 

 

                                                                                                       PREDSJEDNIK  

                                                                                            OPĆINSKOG VIJEĆA 

                                                                                             Marijan Rodinger, v.r 

 


